
Deltagare: Josefine Bertvig (enhetschef), Nina Tofftén 

(enhetschef), Lena Nordström (avdelningschef)

Skyddsombud: Ingela Kellgren

Övriga: 

Datum 2024-02-22

Riskkälla Åtgärd Ansvarig
Klart 

datum

Uppföljning

datum

S K Risk

1 Försvårar eller rättare sagt omöjliggör för ungdomsavdelningen att 

starta en ny ungdomsgård i Norra Visby enligt det nämndbeslut 

som togs 6 dec 2023.
4 3 12

För att nämndbeslut ska kunna verkställas behövs 

medel till att starta upp ny gård i norra Visby. Tanken 

var att budget från Fenix skulle användas till detta.

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

2 Överflytttning av medel från Ungdomsavdelningen till avdelningen 

för kultur och fritid innebär i praktiken en ramsänkning för 

ungdomsavdelningen som påverkar all verksamhet. 

4 3 12

Överflyttning av konceptet Fenix ungkulturhus utan 

att budgeten förändras för ungdomsavdelningen.

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

3 Eftersom ungdomsavdelningen är uppbyggd på flexibilet och ingen 

personal specifikt är anställd på Fenix kommer flytt av medel 

innebära en avsevärd sänkning av ungdomsavdelningens totala 

budget. Det i sin tur kan påverka fler verksamheter

4 3 12

Det totala antalet personal inom avdelningen ska 

bibehållas.

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

4 En ramsänkning innebär en betydande försämring av ungdomars 
meningsfulla fritid på hela Gotland. Antingen för enskild annan 
verksamhet (ungdomsgård, fältverksamhet, skoluppdrag) eller hela 
avdelningen. 4 3 12

Bibehållen rambudget. Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

5

Fenix ungkulturhus har förändrats över tid. Från att vara ett ungkultur-
hus med ändamålsenliga lokaler (replokal, dans, studio m.m) till att mer 
och mer användas som ungdomsgård med kulturinslag. Detta koncept 
var tänkt att vara det som flyttades till ny verksamhet i norra visby. 
Behovet av ungdomsgård i norra Visby har lyfts från flera olika håll i 
samhället och detta nu också blivit nämndbeslut, att kunna uppfylla det 
behovet med verksamhet som arbetar främjande och evidensbaserat är 
viktigt ur ett brottsförebyggande och socioekonomiskt perspektiv” 
Konceptet ungkulturhus har inget med detta behov att göra. 

4 2 8

Bibehållen rambudet.

Personal och utrustning som idag finns på Fenix 

används inom hela avdelningen och kommer ej flyttas 

till kultur och Fritidsavdelningen.

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

Information i 

samverkansgrupp 

(datum)

RISKBEDÖMNING OCH HANDLINGSPLAN

 RISKBEDÖMNING HANDLINGSPLAN - ÅTGÄRDER
Riskbedömning

1-4

Avdelning / Enhet: Ungdomsavdelningen inom UAF   

Denna riskbedömning avser Fenix Ungkulturhus eventuella flytt till 

avdelningen för Kultur och Fritid på RSF från den 1 januari 2025. Vad 

innebär en flytt av medel (ca 2,5 mkr) för ungdomsavdelningen som 

helhet? Vad innebär det för den verksamhet som idag bedrivs på Fenix?
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6 Då ungdomsavdelningen är uppbyggd på flexibilitet och ingen 
personal är specifikt anställd på Fenix ungkulturhus kommer inte det
inte bli tal om någon övertalighet av just personalen på Fenix. . Detta 
med anledning av att personalen inte bara
är tänkt till ny ungdomsgård i norra visby utan kommer användas 
för ungdomsavdelningen totala bemanning.  Detta innebär att en
sänkning av den totala personalgruppen i ungdomsavdelningen kommer 
påverka hela eller delar av ungdomsavdelningen, exempelvis de 
arbetsgrupper som idag inte är knutna till ungdomsgård utan har övriga 
uppdrag såsom fältgrupp och/eller främjande av skolnärvaro. Det kan i 
förlängningen innebära en större ekonomisk risk för regionen då det 
förebyggande och främjande arbetet är mycket viktigt. 4 3 12

Bibehållen rambudget och oförändrad personalstyrka Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

7

Ungdomsavdelningens samlade uppdrag och samverkan med såväl 
interna som externa aktörer kommer kraftfullt påverkas vid en förändring 
av nuvarande verksamhet. Detta bekräftas av den utredning som gjordes 
på uppdrag av nämnd. 

4 3 12

Bibehållen rambudget och oförändrad personalstyrka Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

8 Övertalighet av exempelvis fält/skoluppdrags personalen innebär en 
kraftig försämring för avdelningen men också för den samverkan som är 
uppbyggd med externa aktörer (polis, socialtjänst, skola). Det innebär 
även en mycket stor försämring för Gotlands ungdomar.

4 3 12

Bibehållen rambudget och oförändrad personalstyrka Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

9 Konceptet Fenix ungkulturhus drivs av avdelningen Kultur och Fritid inom 
RSF.

1 1 1

Vid bibehållen rambudget så ställer sig 
Ungdomsavdelningen postitiv till att Ungkulturhus i 
framtiden drivs av avdelningen för Kultur och Fritid. 

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden
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10 Risk att en snabb överflyttning av  verksamhet/koncept innebär att 
mottagande avdelning inte har hunnit skaffa beredskap för att starta 
motsvarande koncept och därmed inte kan ge det mervärde som 
överflyttningen skulle kunna innebära. 

4 2 8

Noga överväga datum för överflyttande av koncept för att 
gotlands ungdomar ska erbjudas likvärdigt eller bättre 
verksamhet.

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

11 Vid förändring av organisationstillhörighet finns en risk att budgetpengar 
som är öronmärkta för gotländska ungdomar (13-25år) inte används till 
det som de är avsedda för.

4 2 8

Det är viktigt att säkerställa att mottagande avdelning av 
beredskap för mottagande av konceptet Fenix.

Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

12 Det finns en uppenbar risk att det tänkta utvidgande av skoluppdraget 
genom pågående ESF-ansökan blir försvårad eller ej möjlig att 
genomföra. Detta påverkar såväl Barn- och utbildningsnämnden som 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden. 4 3 12

Bibehållen rambudget och oförändrad personalstyrka Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden

13 Inventarier som idag finns på Fenix används av hela 
ungdomsavdelningen då vi har ett helhetstänk vad gäller inköp. En 
minskning av ramen kommer därför försämra utbudet av vad vi kan 
erbjuda gotlands ungdomar i samtliga verksamheter. 4 2 8

Bibehållen rambudget Gymnasie- och 

vuxenutbildnings 

nämnden
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